

<<英语阅读训练>>

图书基本信息

书名：<<英语阅读训练>>

13位ISBN编号：9787535181619

10位ISBN编号：7535181619

出版时间：2012-9

出版时间：湖北教育出版社

作者：陈马利 编

页数：94

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

<<英语阅读训练>>

前言

在各种英语考试中，“得阅读者得天下”可谓是经典名言，因为高中英语总的课程目标是“培养学生的综合语言运用能力”，而其基础和核心就是阅读能力的培养。

作为最能体现英语阅读水平和综合运用能力的基本题型，“完形填空”和“阅读理解”一直是高考、调考和平时英语测试的必考题型，也是考生获得高分的关键。

为了增强同学们“完形填空”和“阅读理解”这两种题型的解题能力，提高英语成绩，顺利通过考试，我们特约湖北省多所重点高中经验丰富的一线教师，从高中生的学习兴趣及高中英语的教学实际出发，以高中英语新课标和高考英语新考纲为指南，精心编写了这套《读无忧英语阅读训练》丛书。

该丛书具有如下几个显著特点：1.贴近教学难度适中本丛书针对人教社课标版高中英语新教材，与教学同步，按单元编写，难度与对应学期的教学要求保持一致，使同学们既有巩固课本知识的踏实，又有跳出课本、开阔眼界的喜悦。

.....

<<英语阅读训练>>

内容概要

《英语阅读训练：高中（选修10）（配人教版）》具有以下特点： 1.贴近教学难度适中《英语阅读训练：高中（选修10）（配人教版）》针对人教社课标版高中英语新教材，与教学同步，按单元编写，难度与对应学期的教学要求保持一致，使同学们既有巩固课本知识的踏实，又有跳出课本、开阔眼界的喜悦，同时解决了大家“选资料无标准”的后顾之忧！

2.符合兴趣紧跟时代《英语阅读训练：高中（选修10）（配人教版）》从高中生的认知特点和兴趣爱好出发，不仅选材贴近时代和学生的生活实际，可读性强，而且通过每单元的Warming Up，补充与教材相关的格言警句、趣闻逸事及其他英语知识，既增加了同学们的阅读兴趣，又扩大了大家的英语知识面。

3紧扣“课标”瞄准高考高中英语的“课标”要求，除教材外，六级水平的“课外阅读量应累计达到18万词以上”，七级水平的“课外阅读量应累计达到23万词以上”，八级水平的“课外阅读量应累计达到30万词以上”。

因此，本书的训练量设计为每单元由两套“阅读训练”组成，每套“阅读训练”均包括1篇完形填空和5篇阅读理解，不仅符合“课标”要求，而且与高考题量对接，既可供学生平时全真训练，又方便老师进行检测，使老师和学生都用着十分顺手。

<<英语阅读训练>>

书籍目录

Unit 1 Nothing ventured,nothing gained阅读训练1阅读训练2Unit 2 King Lear阅读训练1阅读训练2Unit 3
Fairness for all阅读训练1阅读训练2Unit 4 Learning efficiently阅读训练1阅读训练2Unit 5 Enjoying novels阅读
训练1阅读训练2参考答案

章节摘录

A Successful people in international business understand the cultures of other countries and learn to change their practices in different cultures. They understand the importance of avoiding business decisions based on misconceptions-mistaken ideas. One cause of misconceptions is ethnocentrism, the belief that one's own culture's way of doing things is better than the way of other cultures. It's ethnocentrism that leads to failure in international business. To avoid ethnocentrism, it's necessary to study the different elements (组成部分) of culture: language, values and attitudes, and customs and manners. Language A knowledge of the local language can help international business people in four ways, First, people can communicate directly. Second, people are usually more open in their communication with someone who speaks their language. Third, an understanding of the language allows people to infer meanings that are not said directly. Finally, knowing the language helps people to understand the culture better. Values and Attitudes Values are people's basic beliefs about the difference between right and wrong, good and bad. An attitude is a way of thinking or acting. Values and attitudes influence international business. For example, many people in the United States believe that chocolate from Switzerland is better than chocolate from other countries, and they buy a lot of it. Customs and Manners Customs are common social practices. Manners are ways of acting that the society believes are polite. For example, in the United States, it is the custom to have salad (色拉) before the main course at dinner, not after. It's not acceptable to talk with food in mouth at table. Failure to understand the customs and manners of other countries will bring difficulty selling their products. Orange juice as a breakfast drink of an American company in France doesn't sell well because the French don't usually drink juice with breakfast. (

) 1. A knowledge of the local language allows international business people_. A. to be more open with their customers B. to communicate without outside help C. to express their thoughts indirectly D. to have a better idea of their own culture () 2. The act of many people buying chocolate of Switzerland shows the role of_. A. manners B. values C. attitudes D. customs () 3. What would be the best title for the text? A. Misconceptions in Business B. Basic Beliefs in Business C. International Business Culture D. Successful International Business () 4. The author's purpose of writing this article is to tell people_. A. how to take a right attitude in business B. how to avoid misunderstandings in business C. how to use a local language in business D. how to act politely and properly in business B Bananas are one of the world's most important food crops. They are also one of the most valuable exports. Bananas do not grow from seeds. Instead, they grow from existing plants. Bananas are threatened by disease because all the plants on a farm are copies of each other. They all share the same genetic weaknesses. For example, the Cavendish banana is most popular in North American and European markets. However, some kinds of fungus organisms easily infect the Cavendish. Black Sigatoka disease affects the leaves of Cavendish banana plants. The disease is controlled on large farms by putting chemicals on the plant's leaves. Farmers put anti-fungal chemicals on their crops up to once a week.

编辑推荐

《英语阅读训练：高中（选修10）（配人教版）》具有与教材同步，按单元编写，与课堂教学有机结合；紧扣新“课标”，与中、高考考查重点及形式保持一致；难度适中，分别符合各学段的教学要求，设题科学、严谨、巧妙，能迅速找出平时学习的漏洞，达到以一当十的训练效果等特点。

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>